
 

 

Rondvraag D66 Woerden inzake Bijzonder Bijstand 

De fractie van D66 heeft uit een aantal signalen op kunnen maken dat er op dit moment bij 

FermWerk een behoorlijke achterstand is in het toekennen en uitbetalen van Bijzondere 

Bijstand. 

Een schrijnend voorbeeld daarin was voor ons het signaal van ouders die door het 

achterwege blijven van een bijdrage in de vervoerskosten hun leerplichtige kinderen thuis 

moesten houden. 

Een voor de D66 fractie onacceptabele situatie.  

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de D66 fractie de volgende vragen aan het college: 

 

1. Is het college ervan op de hoogte dat er bij FermWerk op dit moment een behoorlijke 

achterstand bestaat in het toekennen en uitbetalen van Bijzondere Bijstand? 

2. Is het college het eens met de D66 fractie dat dit een onacceptabele situatie is? 

3. Zo ja, is hier al met FermWerk over gesproken en is er zicht op een oplossing van deze 

situatie? 

4. Hoe kwalificeert u deze situatie in relatie tot de DVO die met FermWerk is gesloten? 

 

Op bovenstaande vragen vernemen wij graag, met een nadere toelichting, uw reactie. 

Namens de fractie van D66 

  

George Becht 

 


